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100% RECYCELTES GARN
Alle acht Qualitäten der Kollektion PLACES OF ORIGIN – Bahnenware und SL-Akustikfliesen – sind aus 100% recyceltem 
ECONYL® Garn des Markengarnherstellers Aquafil. Das Garn wird zu 100% aus Abfällen – z.B. Fischernetzen, Teppich-
böden und Produktionsabfällen – recycelt. ECONYL® Garn ist in der Verarbeitung absolut gleichwertig zu Garnen, 
welche aus dem Primärrohstoff Öl hergestellt werden. Im Vergleich zu herkömmlichem Garn wird bei der Produktion von 
ECONYL® der Wasserbedarf um 15% gesenkt – und der Ausstoß von Treibhausgasen um bis zu 80% reduziert.

Nicht sichtbar, aber groß in der Wirkung! Der innovative SL-AKUSTIKFLIESEN-RÜCKEN WELLTEX®. 
Der neuentwickelte, textile Rücken besteht überwiegend aus recycelten Materialien. Er ist frei von Bitumen, Latex, 
PVC und damit konsequent ohne chemische Krankmacher. Dadurch sind die SL-Akustikfliesen der Kollektion 
PLACES OF ORIGIN besonders emissions- und geruchsarm. 

Alle Qualitäten der Kollektion PLACES OF ORIGIN binden Feinstaub und sind nachweislich für Allergiker geeignet (durch 
den TÜV bestätigt). 
Die sehr guten akustischen Eigenschaften aller OBJECT CARPET Teppichböden unterstützen ein ruhiges, konzentriertes 
Arbeitsumfeld. Zusammen mit allen anderen positiven Eigenschaften hinsichtlich Nachhaltigkeit und Gesundheit tragen 
alle 8 Qualitäten zu einem gesunden Raumklima bei.

MADE IN GERMANY
Auch bei der Herstellung legen wir unseren Fokus auf Ressourcenschonung. Die innovativen Hightech-Qualitäten ent-
stehen mit modernster, materialsparender Tuftingtechnologie – unter Einsatz regenerativer Energien. PLACES OF ORIGIN 
wird in Deutschland produziert. Das heißt mit sehr hohen Standards hinsichtlich Gesundheit und Arbeitsschutz, Ökologie 
und Recycling.

HEALTHY SEAS
Seit 2019 unterstützt OBJECT CARPET die Initiative HEALTHY SEAS. Ein Netzwerk von verschiedenen Akteuren aus der 
Zivilgesellschaft und der Industrie, das sich dem Kampf gegen den Müll im Meer und für saubere Ozeane verschrieben 
hat. Spezialisierte Taucher von HEALTHY SEAS bergen alte Fischernetze aus den Meeren. Diese werden vom Garn-
hersteller Aquafil zu hochwertigem ECONYL®-Garn regeneriert – und OBJECT CARPET generiert daraus die Kollektion 
PLACES OF ORIGIN. So schließt sich ein Produktionskreislauf. 

Bei Fragen zur Kollektion sind wir jederzeit für Sie da.

PLACES OF ORIGIN 
STEHT FÜR EINE NEUE GENERATION VON TEPPICHBÖDEN

PLACES OF ORIGIN REPRESENTS A NEW GENERATION OF CARPET FLOORING.
The inventive and newly created collection PLACES OF ORIGIN, keeps fully in line with your growing demands for sustainable 
and ecological solutions. Thanks to an innovative process of obtaining yarn and a pioneering method of production, a great deal 
of resources are saved. 

100% RECYCLED YARN
All eight qualities of the PLACES OF ORIGIN collection – broadloom and SL-Acoustic Tiles – are manufactured of 100% recycled 
ECONYL® trademark yarn from Aquafil, a branded yarn manufacturer. This yarn is made of 100% recycled waste materials, e.g. 
fishing nets, recycled carpets and industrial waste. Then ECONYL® yarn equals to normal yarn manufactured from such primary raw 
material as oil. What’s more, the ECONYL® production process uses 15% less water than it takes to make conventional yarn, and 
reduces carbon emissions by 80%.

Not visible, but big in effect! Innovative SL -ACOUSTIC TILE BACKING WELLTEX®. The new-developed textile backing pre-
dominantly consists of recycled materials. It is free from bitumen, latex, PVC and thus contains no illness-causing chemicals. Thereby, 
the SL-Acoustic Tiles of the PLACES OF ORIGIN collection are especially low-emission and low-odour. 

All PLACES OF ORIGIN qualities bind fine dust and thus suitable for allergy sufferers (TÜV tested). The excellent acoustic properties of 
all OBJECT CARPET floorings create a calm atmosphere that lets you be full concentrated at your work. Moreover, all eight qualities of 
the collection contribute to a healthy indoor climate due to their acoustic and other positive properties with regard to sustainability 
and health. 

MADE IN GERMANY
Our manufacturing process is also focused on resource conserving and sustainability. Innovative, high-tech qualities are created from 
state-of-the-art, material-saving tufting technology with the use of renewable energy sources. PLACES OF ORIGIN is manufactured in 
Germany. This means production meets very high standards with regard to health and safety, economy, ecology and recycling.

HEALTHY SEAS
Since January 2019, OBJECT CARPET has supported the Healthy Seas Initiative. A network of various players from both civil society 
and industry have committed to help address the waste emergency in the sea and fight for clean oceans. Specialized divers from 
HEALTHY SEAS retrieve old fishing nets from the seas. These nets are then processed to high-quality ECONYL® yarn by Aquafil – and 
OBJECT CARPET generates its PLACES OF ORIGIN collection from them. In this way, the production process forms a closed circuit. 

For any questions, do not hesitate to contact us.

Die grundlegend neu kreierte Kollektion PLACES OF ORIGIN kommt Ihren 

wachsenden Ansprüchen an nachhaltige, ökologische Lösungen entgegen. 

Dank einer innovativen Garngewinnung und wegweisenden Fertigung 

werden Ressourcen enorm geschont. 
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Das Besondere an der Kollektion PLACES OF ORIGIN: Alle 8 Dessins gibt es als Bahnenware und als selbstliegende SL-Akustikfliesen – in jeweils 
6 fein nuancierten Farben. Alle SL-Akustikfliesen haben das klassische Format 50 x 50 cm und besitzen die gleichen positiven Produkt-Eigen-
schaften wie die Bahnenware. Die Aufbaukonstruktionen garantieren die volle Objekteignung und Langlebigkeit im stark frequentierten Bereich. 
Die hohe Qualität stellt sicher, dass die akustischen Eigenschaften über Jahre stabil bleiben. Viele Komfortwerte sind impliziert: Feinstaub wird 
reduziert, Trittschall geschluckt, Raumakustik verbessert. SL-Akustikfliesen sind zudem ein Leichtgewicht beim Transport und aufgrund ihrer Elastizität 
einfach in der Verlegung. Die neuentwickelte Rückenkonstruktion der SL-Akustikfliesen WELLTEX® ist frei von Bitumen, Latex und PVC – dadurch 
äußerst geruchsarm und ohne chemische Krankmacher. Das belegt das Prüfsiegel „Blauer Engel“.

The special features of our PLACES OF ORIGIN collection: All 8 patterns are available both as broadloom and self-laying SL-Acoustic Tile – each 
in 6 finely-nuanced colours. The SL-Acoustic Tile in the classic 50 x 50 cm format has the same positive product features as the broadloom. 
The structures of both product types ensure their full suit-ability for commercial buildings and lasting durability in high-traffic areas. Many charac-
teristics of comfort are implied: Fine dust is reduced, footfall noise is swallowed, and overall room acoustics are improved. The high quality of the 
products ensures that the acoustic properties remain stable for many years.
Moreover, the SL-Acoustic Tiles are very light, require low transport costs and, due to their elasticity, are easy to fit on the floor. The newly developed 
WELLTEX® backing for the SL-Acoustic Tiles is free from bitumen, latex and PVC. Thereby, it is extremely low-emission and low-odour and contains 
no illness-causing chemicals. This is proved by the “Blue Angel” test seal. 

BAHNENWARE MIT TEXTILEM ZWEITRÜCKEN
BROADLOOM WITH TEXTILE SECONDARY BACKING

 	 frei von Bitumen, Latex und PVC, für Allergiker geeignet, TÜV-geprüft
 	 hergestellt aus 100% recyceltem ECONYL® Garn
 	 geruchs- und emissionsarm, zertifiziert durch GuT und Blauer Engel
	 verlegefreundlich durch elastische Rückenkonstruktion
	 homogene Flächenwirkung durch geringe Anzahl von Naht- und Stoßfugen
	 einfach zu schneiden und zu verarbeiten
	 alle Standardfarben auch in Kleinstmengen sofort ab Lager verfügbar
	 kurze Lieferzeiten auch für Großprojekte
	 Sonderfarben erhalten Sie ab 200 m2

 
 	 free from bitumen, latex and PVC, suitable for allergy sufferers, TÜV tested
 	 made of 100 % regenerated ECONYL® yarn
 	 low in odour and emissions, certified by GuT and Blue Angel (Blauer Engel)
	 easy to install due to elastic backing construction
	 homogenous surface optics due to low amount of seams and butt joints
	 simple to cut and process
	 all standard colours are immediately available from stock with 

	 no minimum quantity 
	 short delivery times, even for large projects
	 special colours are available from 200 sqm up
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Beispielhafte Verlegung von SL-Akustikfliesen (obere Bildhälfte) 
in Kombination mit Bahnenware (untere Bildhälfte). Dessin: CANYON.

Die SL-Akustikfliesen der Kollektion PLACES OF ORIGIN werden ohne 
Berücksichtigung des Rapportes frei verlegt. Dadurch ergibt sich ein 
einzigartiges, schönes, individuelles Gesamtbild.

Fitting examples of the CANYON SL-Acoustic Tile (the upper half 
of the illustration) and broadloom (lower half). Dessin: CANYON.

The SL-Acoustic Tile from the PLACES OF ORIGIN collection are instal-
led without consideration of repeating patterns. By doing so, a unique, 
attractive and individual overall appearance is being created.

SL-AKUSTIKFLIESEN MIT TEXTILER SCHWERBESCHICHTUNG
SL-ACOUSTIC TILES WITH TEXTILE HEAVY BACKING

 	 frei von Bitumen, Latex und PVC, für Allergiker geeignet, TÜV-geprüft
 	 hergestellt aus 100% recyceltem ECONYL® Garn
	 Rückenkonstruktion WELLTEX® aus 100 % recyceltem PET
 	 geruchs- und emissionsarm, zertifiziert durch GuT und Blauer Engel
	 hohe Dimensionsstabilität bietet Langlebigkeit und stabile Akustikwerte
	 keine Untergrundsanierung nötig, ideal für kostengünstige Sanierung
	 schnelle und einfache Verlegung ohne feste Verklebung
	 handliches Format für Transport und Lagerung
	 freie Kombination möglich für Zonierungen mit anderen Farben, 

	 Bahnenwaren, SL-Akustikfliesen und RUGX
	 Sonderformate und Sonderformen erhalten Sie ab 200 m2

	 Standardfarben auch in Kleinstmengen ab Lager verfügbar

 	 free from bitumen, latex and PVC, suitable for allergy sufferers, TÜV tested
 	 made of 100 % regenerated ECONYL® yarn
 	 low in odour and emissions, certified by GuT and Blue Angel (Blauer Engel)
	 high dimensional stability ensures longevity and stable acoustic values
	 no ground restoration needed, ideal for cost-effective renovations
	 quick and easy installation without firm adhesives
	 practical dimensions for transportation and storage       
	 free combinations possible to create zoning with other colours, 

	 broadlooms, SL-Acoustic Tiles and RUGX 
	 special formats and special shapes from 200 sqm up
	 standard colours are immediately available from stock with no minimum quantitiy

Alle SL-Akustikfliesen sind mit dem inno-
vativen Rücken WELLTEX® ausgerüstet.
All SL-Acoustic Tiles are provided with 
innovative WELLTEX® backing.
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GESUNDHEIT UND UMWELT
HEALTH AND ENVIRONMENT

NACHHALTIGE TEPPICHBÖDEN
Langlebige und nachhaltige Teppichböden mit einer sehr guten Life-Cycle-Bilanz zu produzieren, ist für uns ein kontinuierlicher, selbstverständlicher 
Prozess. Jeder Teppichboden-Herstellung geht eine aufwändige Entwicklung voraus. Wir testen unterschiedliche Garne und Produktionsweisen. 
Erst wenn alle unsere Anforderungen nach bestmöglicher Qualität und maximaler Langlebigkeit erfüllt sind, kommt ein Produkt in den Handel. 

Wie und wo lassen sich noch mehr natürliche Ressourcen und wertvolle Energie sparen? In den letzten Jahren haben wir den Anteil der recycelten 
und recyclingfähigen Produkte gesteigert. In Zukunft werden wir die Verwendung von recycelten Garnen und Materialien noch mehr forcieren. 
Und: Um Primärenergie zu sparen, produziert OBJECT CARPET viele Qualitäten schon jetzt unter Einsatz von regenerativen Energien (beim Tuften, 
in der Veredelung und in der Beschichtung). Produktions-Abfälle werden sorgsam sortiert und zu 100% dem Produktionskreislauf wieder zugeführt.

Wir produzieren in Deutschland – mit sehr hohen, überdurchschnittlichen Standards hinsichtlich Gesundheit und Arbeitsschutz, Ökonomie, Öko-
logie und Recycling. Lager und Logistikzentrum sind in Krefeld. Die Mitte Europas ermöglicht kürzere Transportwege und weniger CO2-Emissionen.

For us, producing a long-lasting and sustainable carpet with a very good life-cycle assessment is a continuous process and a matter of course. 
Each carpet production is preceded by a complex development. We test different yarns and production methods. Only if all our requirement 
profiles regarding best quality and maximum longevity are completely fulfilled, the product can be released for sale.

How and where can natural resources and valuable energy be saved even more? In the last few years, we have increased the share of recycled and 
recyclable products within our product range. In the future, we will expedite the use of recycled yarns and materials. And: In order to save primary 
energy, many OBJECT CARPET qualities are already now produced by using renewable energies (e.g. in the tufting, finishing and coating process). 
Production waste is carefully sorted and returned to the production cycle up to 100%.

We produce in Germany. This means production at very high standards with regard to health and safety, economy, ecology and recycling – 
standards that we already significantly exceed. Warehouse and logistic centre is located in Krefeld. This central point in Europe allows for shorter 
transport distances and less CO2 emmissions.

DAS ECONYL® REGENERATIONSSYSTEM 
Seit Aufbau des ECONYL® Regeneration Systems in 2011 durch 
Aquafil, sammelte Aquafil über 20.000 Tonnen von ausgedienten 
Fischernetzen. Diese werden zusammen mit anderen Abfällen aus der 
Teppich- und Textilindustrie ohne Qualitätsverlust zu hochwertigem 
Primärrohstoff zurückverwandelt. 
Schätzungen zufolge, machen in den Meeren umhertreibende Netze 
ein Zehntel der Gesamtabfälle im Meer aus. 
Der Einsatz von ECONYL® Garn, dem ersten zu 100% regenerierten 
NYLONS, minimiert die Umweltauswirkungen in der Produktion.

DIE UMWELT PROFITIERT:
	 Reduktion des Wasserbedarfs um 15%
	� Reduktion der Treibhausgase um bis zu 80%  

bei der Rohstoffherstellung
	� Rückführung aller Rohwarenreste in den Produktions-

	 kreislauf zu 100%

THE ECONYL® REGENERATION SYSTEM 
Since the first beginning of the ECONYL® Regeneration System,  
in 2011, Aquafil collected over 20.000 tonnes of end-of-life fishing nets. 
Combined with other waste produced by the carpet and textile industry, 
they are converted back into high-quality NYLON raw material without 
a loss of quality. 
It is estimated that abandoned fishing nets make up one-tenth of total 
waste in the sea. The use of ECONYL® yarn, the first 100% regenerated 
NYLON minimises environmental impact in production.

ECOLOGICAL BENEFITS:
	 Reduction of water needs by 15%
	� Reduction of greenhouse gases up to 80%  

at production level of the raw material
	� Return of all raw material residues back into  

the production cycle up to 100%

100%
PLACES OF ORIGIN: Bahnenware und SL-Akustikfliesen  
bestehen aus 100% recyceltem ECONYL® Garn.
PLACES OF ORIGIN: Broadloom and SL-Acoustic Tiles  
are made of 100% regenerated ECONYL® yarn.

1.000
1.000 t recycelte Fischernetze und andere NYLON-Abfälle 
ergeben ungefähr 545.000 m² neuen Teppichboden.
1.000 t of end-of-life fishing nets and other pre- and 
post-consumer NYLON waste, yield about 545.000 m²  
of new carpet flooring.

Durch das Sammeln von 1.000 t gebrauchter Fischernetze 
weltweit und anderer Abfälle reduziert das ECONYL® 
Regenerationssystem den Einsatz von ca. 3.800 t Rohöl.
Through the collection of 1.000 t of end-of-life fishing 
nets worldwide and other pre- and post-consumer 
NYLON waste, ECONYL® Regeneration System reduces 
the use of about 3.800 t crude oil.

free
Alle Teppiche der Kollektion sind frei von PVC 
und Bitumen und frei von schädlichen Gerüchen 
und Emissionen.
All carpets of this collection are free from PVC 
and bitumen, bad odours and noxious emissions.

-80%
Dank der Verwendung des recycelten ECONYL®-
Garns werden bereits in der Rohstoffherstellung 
Treibhausgase um bis zu 80% reduziert.
Thanks to the use of ECONYL® yarn, reduction 
of greenhouse gases at production level of the 
raw material is up to 80%.

HEALTHY SEAS Organisation
2013 gegründet – von engagierten Meeresschützern und Tauchern. 
Im Fokus steht die Reinigung der Meere und die Bergung von Geisternetzen. 
Die dann in der Kollektion PLACES OF ORIGIN wieder zu neuen Teppichböden 
verarbeitet werden. Seit 2019 unterstützt OBJECT CARPET die Organisaton 
HEALTHY SEAS.
HEALTHY SEAS Organisation
The initiative was founded in 2013 by dedicated sea protectors and divers. 
Its activities are focused at cleaning of seas and retrieving of so-called “ghost” 
nets from the sea. Then these old nets are completely re-processed to new 
carpets of the PLACES OF ORIGIN collection. Since 2019 the organisation is 
supported by OBJECT CARPET.

Herstellung von OBJECT CARPET Teppichböden, 
SL-Akustikfliesen und abgepassten RUGX Teppichen
Manufacturing of OBJECT CARPET 
broadlooms, SL-Acoustic Tile and customized rugs (RUGX)

Transformation der Nylon-Abfälle 
in regeneriertes ECONYL® Garn durch Aquafil
Transformation of nylon waste 
into regenerated ECONYL® yarn by Aquafil

Teppichprodukte aus 
regeneriertem ECONYL® Garn
Carpet products made from 
regenerated ECONYL® yarn

OBJECT CARPET

Weltweites Bergen von Abfällen aus den 
Ozeanen (einschließlich Fischernetzen – 
sogenannte Geisternetze – durch HEALTHY SEAS)
Worldwide nylon waste rescue from the oceans 
(including fishing nets by HEALTHY SEAS)

Sammlung und Lagerung von Netzen 
und anderer Nylon-Abfälle (wie alte 
Teppichprodukte) durch Aquafil
Collection and storage of nylon waste 
(such as nets and old carpets) by Aquafil 

DAS ECONYL® 
REGENERATIONSSYSTEM:
THE ECONYL® 
REGENERATION SYSTEM:
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Der OBJECT CARPET SL-Akustikfliesen-Rücken WELLTEX® für ein gesundes Arbeits- 
und Lebensumfeld: gesund, nachhaltig, leicht und leise.

Weniger ist mehr! Frei von Bitumen, Latex, PVC und konsequent ohne chemische 
Krankmacher, ist der neue Fliesenrücken WELLTEX® besonders emissions- und 
geruchsarm. Ein Leichtgewicht beim Transport, flexibel und einfach in der Ver-
arbeitung. Nicht sichtbar, aber groß in der Wirkung!

WELLTEX® – für ein gesundes Raumklima:
Frei von Bitumen, PVC und Latex. 
frei von Gerüchen und schädlichen Emissionen.

The WELLTEX® backing for the SL-Acoustic Tiles from OBJECT CARPET contributes 
to a healthy working and living environment: healthy, sustainable, light and quiet.

Less is more! The new WELLTEX® backing is free from bitumen, latex, and PVC and 
consistently without illness-causing chemicals, and thus especially low-emission and 
low-odour. Low-weight saves transportation costs, is flexible and easy-to-fit. Not visible, 
but big in effect!

WELLTEX® – for a healthy indoor climate:
free from bitumen, PVC and latex.
Free from bad odours and noxious emissions.

6x ausgezeichnet: Der innovative Fliesenrücken WELLTEX®

Awarded already the sixth time: WELLTEX®

Nutzschicht 
Beispiel CANYON – 
Kollektion PLACES OF ORIGIN
aus                 Garn

Grundgewebe
aus 100% recyceltem PET

Faser- und Filamenteinbindung 
aus Acrylat-Dispersion – Kein Latex!

Kleber mit Acrylat-Dispersion
Kein Bitumen, kein PVC!

Abdeckvlies 
aus thermofixiertem 
100% recyceltem PET

Besonders leise

TECHNISCHE DATEN
TECHNICAL DATA

Method of production tufted
Width approx.  400 cm   50 x 50 cm
Surface structure Loop structured
Pile material 100 % ECONYL® yarn by Aquafil, 
additional OC Protect Finish
Secondary backing  Conductive action back  

 WELLTEX® – heavy backing
Overall weight approx.  2.000 g/m²   3.500 g/m²
Overall thickness approx.  5,5 - 6,5 mm   5,5 - 6,5 mm
Pile weight approx. 670 g/m²
Sound absorption coefficient  aw 0,20    aw 0,30  

 aw 0,25    aw 0,30
Impact sound reduction  ∆Lw 25 dB    ∆Lw 28 dB 

 ∆Lw 29 dB    ∆Lw 30 dB
Wearability commercial use heavy (33)
Comfort class LC 2
Flammability C

fl
-s1

All OBJECT CARPET products fulfil the requirements for LEED and DGNB 
certified buildings. All of them are tested by the TÜV (German Technical 
Supervisory Association) and awarded with the „Blue Engel“ hallmark of quality.

OBJECT CARPET GmbH |   73770 Denkendorf |   Fon +49 (0) 711/3402-0 |   Fax +49 (0) 711/3402-155 |   www.object-carpet.com

®

Ihr Projekt erfordert maximale akustische Werte? Zum Beispiel für ein Großraumbüro, eine Bibliothek oder ein Konzert-
haus? Für höhere akustische Anforderungen hat OBJECT CARPET die spezielle Rückenkonstruktion BlackThermo®Filz 
Akustik Plus entwickelt. Diese maximiert den Schallabsorptionsgrad und verbessert die Trittschallwerte. Interessiert? 
Sprechen Sie uns an. Alle 8 Qualitäten – Bahnenware und SL-Akustikfliesen – können mit BlackThermo®Filz Akustik Plus 
ausgerüstet werden.

Does your project require maximum acoustic values? For example, for an open-plan office, a library or a concert house? 
For those with higher acoustic requirements, OBJECT CARPET developed a special secondary backing:
BlackThermo®Felt Acoustic Plus. This backing improves sound absorption and reduces footfall noise.
Interested? Please do not hesitate to contact us. All 8 qualities – both broadloom and SL-Acoustic Tile can be provided 
with the BlackThermo®Felt Acoustic Plus secondary backing.

	 ARCTIC 700  I  CANYON 700  I  DUNE 700  I  REEF 700  I  AREA 700  I  FOREST 700  I  OCEAN 700  I  FIELD 700
	 SL-ARCTIC 700  I  SL-CANYON 700  I  SL-DUNE 700  I  SL-REEF 700  I  SL-AREA 700  I  SL-FOREST 700  I  SL-OCEAN 700  I  SL-FIELD 700

Herstellungsart getuftet
Warenbreite ca.  400 cm   50 x 50 cm
Oberseitengestaltung Schlinge strukturiert
Material der Nutzschicht 100 % ECONYL® Garn by Aquafil, 
Zusatzausrüstung mit OC Protect
Rückenausrüstung  Textiler Spezialzweitrücken, ableitfähig verlegbar  

 WELLTEX® – textile Schwerbeschichtung
Flächengewicht ca.  2.000 g/m²   3.500 g/m²
Gesamtdicke ca.  5,5 - 6,5 mm   5,5 - 6,5 mm
Poleinsatzgewicht ca. 670 g/m²
Schallabsorptionsgrad  aw 0,20    aw 0,30  

 aw 0,25    aw 0,30
Trittschallverbesserungsmaß  ∆Lw 25 dB    ∆Lw 28 dB  

 ∆Lw 29 dB    ∆Lw 30 dB
Strapazierwert gewerblich stark (33)
Komfortwert LC 2
Brandverhalten C

fl
-s1

Alle OBJECT CARPET Qualitäten erfüllen die Voraussetzungen 
für LEED / DGNB zertifizierte Gebäude. Alle sind durch den TÜV geprüft 
und mit dem „Blauen Engel“ ausgezeichnet.

Mit der umweltfreundlichen und ressourcenschonenden Kollektion PLACES OF ORIGIN lässt 
OBJECT CARPET grüne Visionen Wirklichkeit werden. Basis der 8 Qualitäten ist ECONYL® Garn 
von Aquafil – dem ersten zu 100% recycelten Polyamid. Durch den speziellen Faserquerschnitt 
und die „OC Protect“-Beschichtung ist das Garn besonders schmutzabweisend und -verbergend. 
Zusätzlich zu allen ökologischen Eigenschaften ist es stark strapazierfähig. 
Alle technischen Angaben finden Sie hier.

Sie haben Fragen? Diese beantworten wir gerne. Setzen Sie sich mit uns in Verbindung.

With its environment and resource-friendly PLACES OF ORIGIN collection, OBJECT CARPET is 
transforming green visions into reality. These 8 qualities are based on ECONYL® yarn by Aquafil –  
the first 100% regenerated NYLON yarn. Thanks to a special cross-weave of the fibre, the yarn is 
particularly dirt-repellent and concealing. In addition to its ecological properties, it is very 
resilient. 
All technical details as specified below.

Do you have questions? We will be pleased to answer them. Please contact us.
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Alle diese Zertifizierungen zeichnen OBJECT CARPET Produkte als umweltschonend und gesundheitsverträglich aus. 
All of these certifications distinguish Object Carpet products as environmentally-friendly and medically-compatible.

Top layer 
Example: CANYON – 
Collection PLACES OF ORIGIN

Basic material
Made of 100% recyclable PET

Fibre and filament binding
Made of acrylate dispersion – no latex!

Glue with acrylate dispersion
No bitumen, no PVC!

Cover fleece 
Made of thermal-fixed 
100% recycled PET

Particularly silent
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OBJECT CARPET WELTWEIT INTERNATIONAL

OBJECT CARPET ADRESSEN. Nehmen Sie Kontakt auf.
Unsere Produkte werden weltweit über eigene Niederlassungen sowie Handelsagenturen 
im In- und Ausland vertrieben. Vereinbaren Sie einen Termin mit uns. Wir sind jederzeit für Sie da.

OBJECT CARPET ADDRESSES. Please contact us.
Our products are distributed worldwide through our own subsidiaries as well as commercial agencies. 
Please contact us for an appointment. We‘ll be glad to assist you at any time.

DEUTSCHLAND GERMANY

FRANKFURT (Showroom)
Golfstraße 25
60528 Frankfurt
Fon	+49 69 6665076
Fax	+49 69 6665147
frankfurt@object-carpet.com

STUTTGART (Showroom)
OBJECT CARPET GMBH
Rechbergstraße 19
73770 Denkendorf
Fon	+49 711 34 02-0
Fax	 +49 711 34 02-155
info@object-carpet.com

DÜSSELDORF (Showroom)
Grand Bateau, Zollhof 4
40221 Düsseldorf
Fon	+49 211 1576088-0
Fax	 +49 211 3036807
duesseldorf@object-carpet.com

BERLIN (Showroom)
Oranienburger Chaussee 31-33
16548 Glienicke/Frohnau
Fon	+49 30 616789-60
Fax	 +49 30 616789-90
berlin@object-carpet.com

MÜNCHEN (Showroom)
Bürkleinstraße 10/
Ecke Karl-Scharnagl-Ring
80538 München
Fon	+49 89 546820-0
Fax	 +49 89 546820-20
muenchen@object-carpet.com

HAMBURG (Showroom)
Neue-ABC-Straße 10 / 
Valentinskamp 18
20354 Hamburg
Fon	+49 40 3098207-0
Fax	 +49 40 3098207-2
hamburg@object-carpet.com

POLAND
Dobra Showroom 
MARRO Sp. z o.o.
ul Leszczynska 4
PL-00-339 Warszawa 
Fon +48 22 8323636 
poland@object-carpet.com

RUSSIA
Region Stale
Nizhnyaya Syromyatnicheskaya, 
Str. 10, Bldg. 3, Office 61.2/2
105120 Moscow
Fon +7 495 6404525
russia@object-carpet.com

SINGAPORE
MTM Solutions Pte Ltd
MTM iNSPACE, Level 01-01 & 02-01
85 Playfair Road, Tong yuan Building
Singapore 368000
Fon +65 6438 0692
singapore@object-carpet.com

SOUTH AFRICA
Executive Commercial Flooring (Pty) Ltd.
670, 25th Avenue
Villieria, Pretoria, 0186
Fon +27 82 8061794
southafrica@object-carpet.com 

SPAIN
BSB Alfombras Contemporáneas, S.L.
c/ Paris, 174
08036 Barcelona
Fon +34 934 107441
spain@object-carpet.com

SWEDEN
STODDARD MATTOR & OBJECT AB
Sturegatan 19
11436 Stockholm
Fon +46 8 206040
sweden@object-carpet.com

SWITZERLAND (Showroom)
Seestrasse 71
8703 Erlenbach bei Zürich
Fon +41 44 2699690
switzerland@object-carpet.com

TURKEY
SURFACE MIMARLIK ve
ULUSLARARASI TICARET LTD. STI.
Agaoglu Maslak 1453 Sitesi 
1453 Cad. A5 Blok D.19 
Maslak 34485 Sariyer Istanbul
Fon +90 212 2667592
turkey@object-carpet.com

UAE
c/o Designhouse Medy
Office A 109, Building 7
Dubai Design District
Dubai
Fon +971 50 4596490
dubai@object-carpet.com

UKRAINE 
ELITE INTERIOR
Chuvaska 29
79040 Lviv
Fon +380 67 3113153
ukraine@object-carpet.com

UNITED KINGDOM 
CHROMA GLOBAL FLOORING
19 Angel Gate 
326 City Road
London EC1V 2PT
Fon +44 207 2516996 
greatbritain@object-carpet.com

USA
SUMMIT INTERNATIONAL FLOORING
One Apollo Drive 
Whippany, NJ 07981
Fon +1 973 3010800
usa@object-carpet.com

AUSTRALIA
KEN SPARKS CARPETS PTY. LTD. 
57 Winbourne Road 
Brookvale N.S.W. 2100 
Fon +61 2 99382577 
sydney@object-carpet.com 

AUSTRALIA  
TSAR
3 Wellington Street
St Kilda 3182
Victoria
Fon +61 3 95250488
melbourne@object-carpet.com

AUSTRIA (Showroom)
OBJECT CARPET AUSTRIA GMBH
Zaunergasse 4 
1030 Wien 
Fon +43 1 7104590
austria@object-carpet.com

Showroom Salzburg
Bayerhamerstraße 14c/5
5020 Salzburg
Fon +43 664 3070797
austria@object-carpet.com

BELGIUM
Bee Dee Services bvba
Tervuursesteenweg 23
3080 Duisburg
Fon +32 478 359845 
belgium@object-carpet.com

CANADA
ARE & BE
1213 Bathurst Street
Toronto Ontario M5R 3H3
Fon +1 416 5333203
canada@object-carpet.com

CHINA  
U-Team Furnishings Co., Ltd.
5/F, Tower One
Hongwell International Plaza 
No. 1600, Zhongshan West Road
Xuhui District
200235 Shanghai
Fon +86 21 54278036
china@object-carpet.com

CHINA  
YARNS LIMITED 
Shop D, G/F., 
Tung Chong Factory Building, 
No. 653-659 King‘s Road,
Quarry Bay, Hong Kong 
Fon +852 28332886 
hongkong@object-carpet.com

CZECH REPUBLIC 
BOCA Group, a.s.
ATRIUM FLORA – building B
Vinohradska 2828/151
130 00 Praha 3
Fon +420 222 712433
czechrepublic@object-carpet.com 

ESTONIA 
Tekero OÜ
Veerenni 24
10135 Tallinn
Fon +372 651 8313 
estonia@object-carpet.com

FINLAND  
Koolmat Oy
Perämiehenkatu 12
00150 Helsinki
Fon +358 10 6665170
finland@object-carpet.com

FRANCE 
Agence Denis Toussaint
9 rue du Château
92140 Clamart
Fon +33 6 85627318
france@object-carpet.com 

GREECE
CARTECO SA
240, Lykourgou str
17675 Kallithea Athens
Fon +30 210 9414848 
greece@object-carpet.com

INDIA
MTM Workplace Solutions Pvt Ltd
BLDG 5B, office No 270, 2 floor 
Mittal Estate M V Road 
Andheri East
Mumbai 400059
Fon +91 22 42454647
india@object-carpet.com

IRELAND
CHROMA GLOBAL FLOORING
1 Athol Street
Douglas - IM1 1LD
Fon 01624 660 623
ireland@object-carpet.com 

ITALY
EFFETI S.R.L.
Via B. Buozzi, 8/A
I-31044 Montebelluna TV 
Fon +39 423 602322
italy@object-carpet.com

JAPAN
Brighten Corporation
Grove Tower 208
4-21-1 Shibaura, Minato-ku
JP-Tokyo 108-0023
Fon +81 3 54198540
japan@object-carpet.com

JAPAN  
OSHIMA PROS CO. LTD.
3F Shintanikyu building, 
9-4-5 Tanimachi Chuo-ku,
Osaka 542-0012
Fon +81 6 67651171
japan@object-carpet.com

KOREA
BAOBAB Co., Ltd
16, Maeheon-ro, Seocho-gu,  
Seoul 06771
Fon +822 21551551
korea@object-carpet.com

LATVIA
Krassky
Duntes Street 3
Riga, 1013
Fon +371 67781400
latvia@object-carpet.com

NETHERLANDS
Jan-Willem Kok
Zeevliet 14b
3405 DS Benschop
Fon +31 624 148009
netherlands@object-carpet.com

OBJECT CARPET SHOWROOMS. Lassen Sie sich inspirieren!
Immer ein visuelles und haptisches Erlebnis! Willkommen in einem unserer 
10 Showrooms. Hier stehen Ihnen kompetente Insider mit Rat und Tat zur 
Seite. Neuigkeiten und 1214 Teppichpositionen – Bahnenware, SL-Akustik-
fliesen und RUGX – laden zu persönlichen Entdeckungen ein. Lassen Sie sich 
von der ganzen Vielfalt inspirieren oder präsentieren Sie Ihrem Kunden unsere 
aktuelle Kollektion. Wir freuen uns auf Sie!

OBJECT CARPET SHOWROOMS. Let yourself be inspired!
Always a shining experience for the visual and tactile senses! Welcome to 
our 10 showrooms. Our competent insiders will help you here with both 
advice and deeds. Product news and 1214 carpet items – broadloom, 
SL-Acoustic Tile and RUGX – invite you to discover them personally! 
Let yourself be inspired by this diversity or present our current collection 
to your customer. We will be glad to welcome you!



WWW.OBJECT-CARPET.COM


